
Vážení členové klubu, je pro mě velkou ctí a zodpovědností stát zde před vámi 

jako kooptovaná předsedkyně našeho spolku. 

Jsem ve funkci velice krátce, ale doufám že mě podpoříte a mou kooptaci ve 

funkci potvrdíte.  Ráda bych vás ujistila, že se budu snažit tuto funkci vykonávat 

s maximálním nasazením a zodpovědností. Vím, že klub je tvořen skupinou 

vášnivých a oddaných majitelů a chovatelů, kteří sdílejí nejen lásku k border 

koliím, ale také snahu o co nejlepší péči o tuto úžasnou rasu. Mým cílem bude 

pokračovat v práci, kterou jsme jako klub dosud vykonali, a zároveň se zaměřit 

na nová témata a výzvy, které nám budoucnost přinese. 

 Jsem si vědoma toho, že být předsedou není jen o rozhodování, ale především 

o komunikaci, spolupráci a naslouchání potřebám všech našich členů. Chci být 

předsedkyní, která bude podporovat otevřený dialog, společným úsilím 

můžeme dosáhnout nejlepších výsledků a rozvíjet náš klub dál. Budu se 

soustředit spolu s výborem spolku na další zajišťování kvalitních sportovních 

akcí, výstav, bonitací, které nám umožní sdílet zkušenosti a přispět k tomu, aby 

byl náš spolek i nadále silným a respektovaným v chovatelské komunitě. 

V plánu je pokračování v rozvoji databáze, která loni stagnovala. Za velký úspěch 

považuji schválení podmínky pro kluby zastřešující stejné plemeno povinnost 

sdílet si data a informace o uchovněných , neuchovněných jedincích , vrzích,  

které jsme iniciovali na valné hromadě ČMKU a návrh byl  VH schválen.  Děkuji 

vám za důvěru, kterou mi tímto projevíte, a těším se na naši spolupráci. Věřím, 

že společně dokážeme posunout náš klub na ještě vyšší úroveň a že v našem 

sdíleném úsilí o zajištění kvalitního chovu border kolií budeme nadále úspěšní. 

 Děkuji vám za pozornost Sklenaříková Hana 

 


